
Agent Kjaera: Mam nadzieję, że Roma go wykupi

News - ASRoma.pl

Simon Kjaer to jeden z graczy niepewnych swojej przyszłości w Romie.

Media spekulują od jakiegoś czasu, iż Giallorossi nie wyłożą 7 mln euro na

wykup piłkarza, a spróbują przedłużyć roczne wypożyczenie. Aby poznać

przyszłość piłkarza, portal tuttomercatoweb.it skontaktował się z agentem

gracza, Mikkelem Beckiem. 

 

Czy Kjaer zostanie wykupiony przez Romę?

- Nie wiem, ale mam nadzieję, że tak.

OK, ale wkrótce przyszłość powinna być jasna.

- Mam nadzieję, że Roma ogłosi coś jak najszybciej. Nasza wola jest jednak jasna.

 

To znaczy?

- Pozostanie w Romie. Simon czuje się dobrze w Romie, miasto jest wspaniałe,

publiczność również. Wszystko jest fantastyczne, dlaczego miałby odchodzić?

 

Być może przez raczej niezbyt pozytywne występy?

- Nie zgadzam się. Simon jest wielkim graczem, dobrym obrońcą, z wielką

przyszłością przed sobą. W pewnych okolicznościach nie miał szczęścia, ale często

spisywał się dobrze. Chce zostać w Romie, mam nadzieję, że Sabatini weźmie to

pod uwagę. Nasza wola jest jasna.

 

Koszt wykupu jest jednakże nieco wysoki.

- Nie będzie problemów. Jeśli koszt jest naprawdę zbyt wysoki, myślę, że obydwa

kluby znajdą w krótkim czasie alternatywne rozwiązanie tak, aby Simon pozostał w

Romie.
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